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To:

PE CE.rivm.ni]
From:

Sent: Tue 9/29/2020 11:35:48 AM

Subject: RE: Voorstel verder bijpraten irt het ventilatie dossier

Received: Tue 9/29/2020 11:35:49 AM

Ter info.

1k heb net [EEE gesproken.
Zelfde discussies. Hij zou graag zien dat ventileren een basismaatregel wordt.

Nog een keer onze rol uitgelegd. En wat we adviseren.

Verder weinig nieuws van hun kant. Ze zijn met verpleeghuizen bezig begreep ik.

Afgesproken dat we elkaar weer spreken als daar aanleiding toe is.

Groet, BAFS

Verzonden: vrijdag 25 september 2020 16:50

Aan: [KEEN SREREER vr. i>

Onderwerp: RE: Voorstel verder bijpraten irt het ventilatie dossier

Ja dat lijkt me prima!

Groet, Bt

Sent: vrijdag 25 september 2020 16:49

To: HEEov. >
Subject: FW: Voorstel verder bijpraten irt het ventilatie dossier

Hoi EE:
!

Zie onder. Deze mail zit nog in mn inbox. Wat mij betreft geef ik aan dat er van onze zijde op dit moment geen

updates zijn en het dan ook de vraag is of een overleg op dit moment een meerwaarde heeft. Maar we kunnen

natuurlijk ook aanhoren wat zij te vertellen hebben over het NEN initiatief en de vragen die ze krijgen.
1k stel voor dat ik even bel om zijn verhaal / vragen te horen. Het hoeft dan geen officieel overleg te zijn.
Akkoord?

Groet

Dubbel
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